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  Vladimír Katona
  

  

pozice: smečař/univerzál

  

1/ Do Bučovic přicházíš jako největší posila týmu. Jak se zrodil Tvůj přestup??

  

Nevím, jestli největší posila, ale udělám všechno proto, aby byl mančaft a vedení maximálně
spokojeno.
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Můj přestup se rodil už delší dobu v podstatě od té doby, co jsem odešel z české extraligy na
Slovensko. Se Zbyňkem Čížkem se známe už dlouho a byli jsme pořad v kontaktu no a
nakonec to dopadlo a podali jsme si ruce.

  

 2/ Koho ze spoluhráčů znáš a jaké odhaduješ umístění týmu v jeho historicky první
účasti v 1. Lize???

  

Team v podstatě znám dobře, protože jsou tam kluci, proti kterým jsem hrával, anebo s kterými
jsem hrával po čas působení v extralize a s borcema jsem už za ty leta absolvoval mnoho
turnajů. Momentálně nedokážu říct jaké bude naše umístnění v lize, protože nevím, jak jsou na
tom soupeři, ale doufám a věřím, že to bude někde na vrchu tabulky.

  

3/ Přicházíš do Buček jako smečař po letech strávených ve slovenské extralize na účku.
Jak se těšíš na změnu postu???

  

Já se docela těším, protože já jsem původně v český lize hrával na smeči a cítil jsem se tam lií,
než na pozici univerzála. Je pravda, že už jsem ten post dlouho nepoužil, takže budu muset
potrénovat hlavně asi tu přihrávku.

  

4/ V soutěžním ročníku 2018/19 Tě můžou diváci vidět v jakém dresu a kdy nejdříve???

  

Domluvili jsme se, že budu oblékat dres č. 18.

5/ Náš tým kromě 1. Ligy bude pořádat i skupinu českého poháru ze které vítěz postoupí
do zápasu s AERO ODOLENA Voda. 
 Věříš, že je reálné postoupit a s Odolkou si zahrát???
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Věřím, že postoupíme ze skupiny a věřím, že když předvedeme dobrý volejbal proti Odolene
Vodě, tak že se nám podaří uhrát pěkný výsledek, ale nedokážu říct, že je porazíme, protože
nevím, v jaké síle nastoupí v sezoně.

  

6/ Co víš o 1. Lize a koho tipuješ na celkového vítěze???

  

Myslím že v loni 1. Ligu vyhráli Beskydy. Tipovat nebudu ještě je moc brzy.

  

 3 / 3


